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1.
Kommunens økonomi 
J.nr. ØKF 00.01010
Økonomichef vil på mø
det orientere om kommunens økonomiske 
situation.
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Energibesparende foranstaltninger - 
udskiftning af lyskilder.
J.nr. TF 82.07.02G01
Sagen afgøres af byrådet.
På anlægsbudgettet, konto 301.02.870
05 er for 1990 afsat 550.000,- kr. 
til udskiftning af lyskilder på Mar- 
bækskolen.
NESA har efter aftale med teknisk 
forvaltning besøgt Marbækskolen, 
Skibby Idrætshal og Plejehjemmet 
Nordhøj med henblik på at undersøge 
mulighederne for besparelse af 
el-udgifterne.
I breve af 15/1-90 samt på møde d. 
5/2-90 har NESA oplyst, at der er mu
lighed for at foretage el-besparelser 
med en simpel tilbagebetalingstid på 
ikke over 5 år på Marbækskolen og 
Nordhøj, hvorimod investeringer til 
el-besparelser på Skibby Idrætshal 
ikke er rentable.
Det er teknisk forvaltnings opfattel
se, at NESA bør arbejde videre med 
udførelse af et beslutningsgrundlag 
for el-besparelser for Marbækskolen 
og Plejehjemmet Nordhøj. Dette koster 
7.000,- kr..
Anlægsudgifterne til el-besparelser 
kan lånefinansieres.
Ejendomsudvalget indstiller på møde 
den 21. februar 1990, at kr. 7.000,- 
frigives på konto 301 02 870-05 til 
udførelse af beslutningsgrundlag.
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3.
E~iendommen Sølvkær III. Skuldelev
J.nr. TF 13.06.02G01
Sagen forelægges til orientering for 
økonomiudvalget
I fortsættelse af byrådets møde den 
21. februar 1990, hvor byrådet fik 
orientering om sagen vedrørende salg 
af Sølvkær III og opførelse af 24 an
delsboliger, forelægges internt notat 
af 8. marts 1990 til økonomiudvalgets 
orientering.
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6.
Kloakering af Sønderby bv.
Opkrævning af anlægsbidrag.
Journal nr. TF 06.01.00029
Sagen afgøres af byrådet.
Miljøstyrelsen har henstillet til 
kommunen at afholde et møde med lods
ejerne i Sønderby vedrørende den ver
serende anke af bidragsopkrævning. 
Mødet, der blev afholdt den 27. 
november 1989, gav ikke kommunen 
anledning til at ændre holdning i 
sagen, hvilket er meddelt bylauget i 
brev af 22/12-89.
Sønderby bylaug anfører tilsvarende i 
brev af 20. februar 1990, at man ef
ter en nøje gennemgang af materialet 
ikke finder anledning til at ændre 
den hidtidige holdning.
Den indgivne anke til Miljøstyrelsen 
fastholdes derfor uændret.
Udkast til skrivelse til Miljøsty
relsen foreligger i sagen.
Teknisk udvalg anbefaler på møde den 
1. marts 1990 det foreliggende for
slag til skrivelse til Miljøstyrel-



Vellerup Vig Campingplads.
Godkendelse af pladsen og etablering 
af sanitetsbvgnincr.
Journal nr. TF 04.14K08
Sagen afgøres af byrådet.
Efter byrådets behandling af sagen 
den 20. december 1989 har der den 21. 
februar 1990 været afholdt møde i 
teknisk forvaltning.
På mødet redegjorde ejernes advokat 
for den seneste udvikling omkring 
ejerskifte, etablering af sanitets
faciliteter m.m.
Det blev oplyst, at det er hensigten 
at fortsætte pladsen med de nuværende 
84 lejere, mens en udbygning til 200 
pladser svarende til fuld udbygning 
må afvente, at der er økonomi i 
dette.
Aftaler om ejerskifte og grundlejer
foreningens økonomiske engagement kan 
nu falde på plads på 2 vilkår:
1. at amtsrådet kan acceptere en af

viklingsperiode, der strækker sig 
over mindst 10 år, svarende til 
løbetiden for det lån grundejer
foreningen har optaget.

2. at kommunen skal acceptere en de
ling af kloakbidraget svarende til 
de 2 etaper, d.v.s. at kun den 
første halvdel af kloakbidraget 
forfalder nu. Resten forfalder i 
takt med udbygningen.

Forvaltningen bemærker, at en sådan 
deling svarer til fremgangsmåden for 
erhvervsej endomme.
Teknisk udvalg anbefaler på møde den 
1. marts 1990, at der for første eta
pe indbetales kloakbidrag svarende 
til 100 enheder.
Yderligere bidrag forfalder til beta
ling i takt med udbygningen med de 
til de pågældende tidspunkter fast
satte takster.
Socialdemokratiet fastholder byrå
dets tidligere beslutning vedrørende 
opkrævning af kloakbidraget.
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10.
Amtskonsulent for folkeskolen
J.nr. KF 83.13.04
Sagen afgøres af byrådet.
Pr. 1/1-90 er styrelsen af folkesko
lerne ændret, hvilket bl.a. medfører, 
at stillingen som amtsskolekonsulent 
for folkeskolen er bortfaldet ved 
årsskiftet.
Da kommunerne har haft meget udbytte 
af amtsskolekonsulenten, har skoledi
rektørforeningen drøftet muligheden 
af at "frikøbe" forhenværende amts
skolekonsulent til am
tet.
Udgiften vil i 1990 beløbe sig til 
kr. 4.660,00 og kr. 6.110,00 i perio
den 1991 - 1993 opgjort efter elev
tal .
Kulturelt udvalg har på sit møde den 
29. januar 1990 anbefalet ordningen. 
Udgiften afholdes over vikarkontoen
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301 01 140-03.
Økonomiudvalget tilbagesender i møde 
den 13. februar 1990 sagen til kultu
relt udvalg til revurdering, idet ø
konomiudvalget ikke umiddelbart øn
sker at gå ind i ordningen.
Kulturelt udvalg fastholder på sit 
møde den 5. marts 1990 sin tidligere 
indstilling, idet udvalget finder, 
det er en billig løsning, når en lil
le kommune som Skibby ikke har den 
ekspertice og tid til rådighed, som 
der kan hentes hos
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11.
Budget 1990 for ungdomsskolen
J.nr. KF 18.01
Sagen afgøres af byrådet.
Byrådet besluttede i forbindelse med 
vedtagelsen af budget 1990, at der 
skulle bespares kr. 100.000 på ung
domsskolens budget.
Da ungdomsskolen imidlertid kun 
kan bespare kr. 92.000,- i 1990, an
vises den manglende besparelse på kr
8.000, - på folkeskolens vikarkonto 
301 01 140-03.
Økonomisk forvaltning har trukket be
sparelsen på kr. 100.000 på 
ungdomsskolens konto, hvorfor de kr.
8.000, - tilføres ungdomsskolens 
lønkonto fra folkeskolens vikarkonto. 
Kulturelt udvalg anbefaler på møde 
den 29. januar 1990, at det manglende 
beløb finansieres over vikarkontoen. 
Socialdemokratiet indtager særstand
punkt, idet de ikke ønskede en bespa
relse på ungdomsskolens budget. 
Økonomiudvalget tilbagesender i møde 
den 13. februar 1990 sagen, idet der 
ønskes alternativ finansiering. 
Kulturelt udvalg fastholder på sit 
møde den 5. marts 1990 sin tidligere 
indstilling.



Udskillelse af Marbækhallen fra Mar- 
bækskolens budget
J.nr. KF 00.01
Sagen afgøres af byrådet.
I forbindelse med ændring af organi
sationen på idrætshallernes område 
blev det vedtaget, at Marbækhallen 
skulle have eget budget i lighed med 
Skibby idrætshal.
Det blev på møde den 21/2-90 aftalt 
med Marbækskolen
at der overføres kr. 19.000,- fra 
Marbækskolens konto for rep. og 
vedligeholdelse til Marbækhallen. 
at vedligeholdelse af inventar og 
redskaber bliver delt med 50% til 
hver.
at udgiften til indkøb af inventar og 
redskaber afholdes af den part (Mar
bækskolen/ Marbækhallen) der bestil
ler det.
Kulturelt udvalg indstiller på sit 
møde den 5. marts 1990, at Marbækhal
len får sit eget budget.
Med hensyn til oprettelse af konto 
til løn til halassistentfunktionen, 
gøres dette i forbindelse med 1991- 
budgettet.
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13.
Ekstra strøm i Skibby idrætshal
J.nr. KF 82.12
Sagen afgøres af byrådet.
Halinspektøren har flere gange 
overfor kulturel forvaltning tilken
degivet, at han har svært ved at 
overholde sit budget for Skibby i
drætshal f.s.v. angår olie og el kon
toen, idet der i forbindelse med hal
festerne påføres hallen en ekstraud
gift til yderligere strøm.
Kulturelt udvalg den 5. marts 1990: 
Niels Jørgen Pedersen og Hanne Kyvs- 
gaard indstiller, at udgiften til ek- 
strastrøm opkræves af lejerne fra 
1/8-90. "
Hans Jørgen Mortensen og Ellen Chri
stensen fastholder den hidtidige pro
cedure.
Sagen fremsendes til byrådets afgø
relse.
Lise Lotte Due var fraværende.
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14.
Sag om eventuel godkendelse af at det 
sociale udvalg og afsnit VHI-udval- 
get får udsendt dagsorden med bilags
materiale til udvalgets lukkede møder
J.nr. SF 00.01A14
Sagen afgøres af byrådet.
Der har vist sig et behov for en 
afklaring af om medlemmerne af hen
holdsvis det sociale udvalg og det 
såkaldte afsnit VIII-udvalg kan få 
fremsendt dagsorden og bilagsmateri
ale til udvalgenes lukkede møder.
Der er tale om materiale, der inde
holder personlige oplysninger, og som 
er omfattet af reglerne om tavsheds
pligt i henhold til forvaltningsloven 
og straffeloven.
Så vidt social- og sundhedsforvalt
ningen kan vurdere, er det i henhold 
til styrelsesloven, byrådet der har 
kompetence til at fastsætte ret
ningslinier for sagsforberedelsen, 
herunder om det af den kommunale ad
ministration eller udvalgene udar
bejdede skriftlige materiale, skal 
stilles til rådighed for medlemmerne 
på deres bopæl.
Byrådet vil da samtidig kunne beslut
te, at materialet skal tilbageleveres 
i tilfælde af medlemmets udtræden el
ler død.
Derudover bør der træffes bestemmelse 
om, hvad der skal være gældende med 
hensyn til opbevaring og tilbagele
vering eller destruktion af udleveret 
materiale.
Begrundelsen for udvalgets ønske er, 
at der ofte er en lang række sager på 
dagsordenen for det lukkede møde, som 
kræver en lang forberedelsestid. I 
stedet for at anvende rådhusets møde
lokaler til ofte flere timers forbe
redelse, kunne det være mere hen
sigtsmæssigt og komfortabelt også at 
have mulighed for at forberede sig på 
bopælen.
Socialudvalget anbefaler i møde den
27.2.1990,
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Fortsat
at byrådet godkender, at dagsorden 
med bilagsmateriale til det sociale 
udvalg og afsnit VIII- udvalgets luk
kede møder, udsendes til medlemmerne 
samt
at byrådet fastsætter retningslinier 
herfor.
Kommunaldirektøren bemærker generelt, 
at der kan blive tale om at udsende 
endog meget følsomme personlige op
lysninger om borgere, såfremt ind
stillingen fra det sociale udvalg 
vedtages.
Inden beslutning træffes bør det nøje 
vurderes om hensynet til udvalgets 
arbejdsbetingelser bør stå højere, 
end hensynet til de borgere, som u
frivilligt er kommet ind i "syste
met" .
Udvalgenes medlemmer er naturligvis 
underlagt den samme tavshedspligt 
hjemme, som når sager gennemlæses på 
rådhuset, men nogle borgere kan måske 
føle sig mere utrygge ved tanken om, 
at deres inderste oplysninger ligger 
ude i udvalgsmedlemmernes private 
hjem, frem for i et aflåset skab på 
rådhuset.
Det er dog helt lovligt at sende dis
se bilag til lukket møde sager ud til 
medlemmerne, og ønskes der en sådan 
ordning, bør hver enkelt medlem for
pligte sig til at holde bilagene spe
cielt indelåst, ligesom bilagene skal 
medtages til mødet, hvor de indsamles 
og destrueres.



Behandling af social- og sundheds
forvaltningens delegationsplan for 
perioden 1.7. 1989 - 31.3. 1990
J.nr. SF 00.01A21
Sagen afgøres af byrådet.
Det sociale udvalg har besluttet, at 
delegationsplanen som helhed skal re
videres hvert år med virkning fra a
pril måned.
Den foreliggende delegationsplan blev 
vedtaget på det sociale udvalgs møde 
den 27.6.1989 med funktion til
31.3.1990.
Ved lov nr. 389 af 7.6.1989 ændredes 
den sociale styrelseslov samt for
skellige lovbestemmelser om det soci
ale udvalg. Væsentligst er, at det nu 
er byrådet. der træffer bestemmelse 
om kommunens virksomhed på det 
sociale- og sundhedsmæssige område.
En følge af dette er, at delegations
planen i modsætning til tidligere 
skal behandles og endeligt godkendes 
af byrådet.
Den foreliggende delegationsplan har 
kun fungeret i 9 måneder. I perioden 
er kommet en del nyt lovstof, som be
virker redaktionelle og indholds
mæssige ordninger. Derudover er væ
sentlige områder, såsom f.eks. re
validering og dagpengeområdet vedta
get ændret henholdsvis 1.10.1990 og
2.4.1990.
Forvaltningen har mindre forslag til 
ændringer af delegationsplanen. Til 
gengæld står man over for en forvalt
ningsmæssig ændring af organisatio
nen, som kan spille ind på kompeten
cefordelingen.
Socialudvalget indstiller i møde den
27.2.1990. at delegationsplanen god
kendes forlænget til 30.9.1990 med de 
ændringer, der følger af den interne 
ændring af kompetencefordelingen i 
bistandsafdelingen.
Kompetenceplanen justeres løbende ef
ter socialudvalgets beslutninger.
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16.
Kursus - kaldet "brobygning11 - for 
unge kontanthjælpsmodtagere.
J.nr. SF 16.01.02.
Sagen afgøres af byrådet.
Økonomiudvalget fik i møde den 9. ja
nuar 1990 orientering om, at social
udvalget ønskede at iværksætte et 
projekt for unge kontanthjælpsmod
tagere.
På grundlag af skrivelse fra beskæf
tigelseskonsulenten blev sagen udsat 
til februar-mødet, idet økonomiud
valget ønskede en oversigt over de 
indtægter og udgifter forslaget in
debærer. Endvidere ønskedes en skøns
mæssig opgørelse, såfremt klienter 
nægter at modtage arbejdstilbud. 
Materiale udarbejdet af Frode Dall,

_ ogvedlagt sagen.
Økonomiudvalget vedtog i møde den 
13. februar 1990, at fremsende sagen 
til behandling i socialudvalget, samt 
anmode løn-personalekontoret om at 
undersøge, om der er den fornødne 
personalemæssige normering til stede. 
Socialudvalget indstiller i møde den 
27.2.1990 til byrådets godkendelse. 
Det undersøges, om der er vacante ti
mer i de enkelte driftsområder.
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17.
Medlemmer til arbejdsgruppen vedrø
rende Hammer Bakke
J.nr. TF 04.01.01G01
Sagen afgøres af byrådet.
I sidste byrådsperiode var nedsat en 
arbejdsgruppe vedrørende Hammer Bak
ke.
Arbejdsgruppen bestod af Gitte Schø- 
nemann, Lise Lotte Due, Kim Rockhill 
og Anders Clausager.
Til gruppen var også knyttet kommune
ingeniøren og kommunens byplanarki
tekt.
Ved det konstituerende møde den 6. 
december 1989 blev der ikke udpeget 
nye medlemmer, idet man betragtede 
udvalgets arbejde som afsluttet.
Det er imidlertid Skov- og Natursty
relsens opfattelse, at der fortsat 
vil være opgaver som bedst kan drøf
tes i arbejdsgruppen.
Borgmesteren foreslår derfor, at der 
vælges nye medlemmer, og foreslår at 
økonomiudvalget drøfter, hvorledes 
gruppen bør sammensættes.
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18.
Ændring i kommunens styrelsesvedtægt 
J.nr. BK 00.01A01
Byrådets 1. behandling af ændring 
af kommunens styrelsesvedtægt.
Ved lov nr. 824 af 19. december 1989 
om skattemyndighedernes organisation 
og opgaver m.v. (skattestyrelseslo
ven) , der træder i kraft den 1. april 
1990, er den hidtidige ligningskom
mission blevet erstattet af et skat
teankenævn, som udelukkende er en 
klageinstans.
Efter § 1 i skattestyrelsesloven har 
byrådet overtaget ligningskommissio
nens hidtidige ansvar for udarbejdel
se af kommunens ligningsplan.
Som følge af lovens vedtagelse er der 
foretaget følgende ændringer i kommu
nens styrelsesvedtægt:
- § 10, hvor ny stk. 7 indsættes. 
Nuværende stk. 7 bliver herefter 
stk. 8.

- § 17 justeres
- § 18, hvor ny stk. 5 indsættes. 
Nuværende stk. 5 bliver herefter 
stk. 6.

- § 20 sprogmæssige rettelser
I sagen er fremlagt et eksemplar af 
den gamle styrelsesvedtægt, samt et 
nyt redigeret eksemplar, hvori æn
dringerne er markeret ved streg i 
margen.
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19.
Drøftelse af foreløbige forslag til 
strukturændringer
J.nr. BK 00.01A21
Sagen afgøres af økonomiudvalget.
På møde den 9. januar 1990 anmodede 
økonomiudvalget om, at spørgsmålet om 
strukturændringer blev taget op på 
økonomiudvalgets martsmøde.
I fortsættelse af økonomiudvalgets 
temadag forelægges foreløbige skitser 
til ændring af den politiske og admi
nistrative struktur i Skibby kommune 
til drøftelse.
Skitserne udsendes fredag.
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20 .
Byrådets fremtidige ansvar på skatte 
området
J.nr. BK 00.01A01
Sagen afgøres af byrådet.
Økonomiudvalget blev i møde den 9. 
januar 1990 orienteret om, at ny 
skattestyrelseslov var vedtaget og 
blev i korte træk orienteret om lo
vens hovedindhold.
Der har været afholdt et orienterende 
møde mellem ligningskommissionens 
formand og næstformand, og repræsen
tanter for økonomiudvalget.
Der foreligger nu indstilling fra 
ligningskommissionen om byrådets 
fremtidige ansvar på området og om 
det nye skatteankenævn. 
Økonomiudvalget tilbagesender i møde 
den 13. februar 1990 sagen til forny
et behandling i ligningskommissionen, 
og sagen forelægges økonomiudvalget 
påny i marts-mødet.
Sagen har været tilbagesendt til for
nyet behandling i ligningskommissio
nen.
Kommissionens formand har ikke ment, 
det var nødvendigt at tage sagen på 
dagsordenen i ligningskommissionen, 
og har i stedet fremsendt bemærknin
ger, som vedlægges som bilag 4. Der 
henvises også til de tidligere frem
sendte bilag i sagen.
Sagen forelægges påny økonomiudval
get, idet borgmesteren indstiller
at skatteinspektøren udpeges som an
sættelsesansvarlig efter skattesty
relseslovens § 1 stk. 2.
at skatteforvaltningen yder sekreta
riatsbetjening til skatteankenævnet.
at det forudsættes, at sekretariats
betjeningen sker i overensstemmelse 
med reglerne i skattestyrelseslovens 
§ 11 stk. 2.

fortsættes....
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2 0 .
Fortsat
at det af skattemyndigheden udarbej
dede udkast til ligningsplan fremsen
des til Skatteankenævnet til høring, ' 
inden det forelægges økonomiudvalg og 
byråd til godkendelse.
at ligningskommissionens 7 medlemmer 
udpeges som medlemmer af Skatteanke
nævnet pr. 1. april 1990.
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22 .
Skattevæsenets fremtidige personale
forbrug
J.nr. BK 81.01P21.1
Sagen forelægges til orientering for 
økonomiudvalget.
På møde den 13. februar 1990 udsatte 
økonomiudvalget sagen om skattefor
valtningens fremtidige personalefor
brug.
Problemerne omkring personaleforbrug 
i skatteforvaltningen og på rådhuset 
iøvrigt, vil blive drøftet i chef
gruppen og set i sammenhæng med re
duktionskrav og ønsker om organisato
riske ændringer iøvrigt.
Sagen vil derfor først blive forelagt 
økonomiudvalget på et senere møde.
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23.
Forslag til vedtægter for Team HornsHerred
J.nr. BK 24.00
Sagen forelægges til orientering for 
økonomiudvalget.
Der er ved at blive udarbejdet ved
tægter i forbindelse med oprettelse 
af Team Horns Herred.
Efter generalforsamling i Erhvervsrå
det den 8. marts, vil der fremkomme 
materiale til kommunen, hvorefter ø- 
konomiudvalg og byråd i april-møderne 
kan tage stilling til om kommunens 
tilskud til Skibby Erhvervsråd skal 
ændres til Team Horns Herred.

Blad nr.
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24.
Lovorientering
Til orientering for økonomiudvalget.
Orientering om nye love, lovændringer 
o.l. indenfor økonomiudvalgets område 
vedlægges.
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28.
Forslag om ændring af normeret 
stilling til beskyttet stilling
J.nr. LPK 81.01P21.1
Sagen afgøres af økonomiudvalget.

I forbindelse med reduktioner og ar
bejdstidsnedsættelse på rådhuset 
indstilles det til økonomiudvalgets 
godkendelse, at timerne ved omstil
lingen søges ændret til en aflønning 
i.h.t. bistandslovens § 91. 
Indstillingsbilag af 1. marts 1990 er 
vedlagt sagen.
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29.
Jobbank.
J.nr. LPK 81.02
Til orientering for økonomiudvalget.
Som konsekvens af indenrigsministeri
ets skrivelse vedr. kommunens økono
mi er det vedtaget at oprette en 
jobbank.
Løn- og personalekontoret vil måned
ligt orientere økonomiudvalget om, 
hvorledes saldoen er.
Tekst og kontoudtog er vedlagt sagen
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32 .
Byrådsmødet den 21. marts 1990
Følgende sager er fremsendt til be
handling på byrådets møde:

a) Ophør af vurderingsmandenes funktion 
J.nr. BK 00.01A23
Sagen forelægges til byrådets orien
tering.
Folketinget vedtog den 14. december 
1989 en ny skattestyrelseslov.
Som en konsekvens af folketingets be
slutning om at igangsætte en omlæg
ning af strukturen på vurderingsområ
det ophører vurderingsmændenes funk
tion med virkning fra 1. april 1990. 
Kommunens vurderingsmænd samt sted
fortræderne for disse er underrettet 
herom.
Fra og med 1. april 1990 foretages 1. 
instansvurderinger af vurderingsfor- 
mændene med bistand fra den kommunale 
administration.

b) Meddelelser
Kommuneforeningen fremsender referat 
af årsmøde den 2. marts 1990.


